
14

کیوسک

مارکا
چالش مادرید

موندودپورتیوو
یورو جدید

اسپورت
نیمار، خوشحال در بارسا

آ.اس
می دانیم چگونه بر آنها غلبه کنیم

ورزشی سه شنبه 28 مهر 1394وطن امروز  شماره 1728 

اسدی از فدراسیون فوتبال می رود؟
دبیرکل فدراس��یون فوتب��ال می گوید ادامه 
هم��کاری اش با این فدراس��یون پس از انتخابات 
فدراسیون پزشکی � ورزشی در آبان ماه مشخص 
می ش��ود. این اظهارات اسدی حکایت از آن دارد 
که امکان جدایی او از فوتبال در آینده ای نزدیک 
وجود دارد. علیرضا اسدی در گفت وگو با ایسنا، با 
اشاره به موضوع استعفای سرمربی تیم ملی امید 
پس از قهرمانی در رقابت های زیر 23 سال غرب 
آسیا و نیز اینکه گفته می شود این اتفاق شوکی 
به تیم امید قب��ل از رقابت های انتخابی المپیک 
اس��ت، اظهار کرد: چ��را در این زمینه می گوییم 
ش��وکی بزرگ اتفاق افتاده و واقعه اس��فباری رخ 
داده است؟ خاکپور مس��اله ای دارد که قرار است 
آن را بزودی مطرح کند. وی ادامه داد: از تیم ملی 
امید و زحماتی که خاکپور کشیده تشکر می کنم. 
آنها یک قهرمانی ارزش��مند را به دس��ت آوردند. 
اس��دی در ادامه در پاسخ به سوال دیگری مبنی 
بر کاندیداتوری اش برای تصدی ریاست فدراسیون 
پزشکی � ورزش��ی و وضعیت ادامه همکاری اش 
با فدراس��یون فوتبال به عن��وان دبیرکل، گفت: 
هن��وز در این زمینه تصمیم گیری نهایی را انجام 
نداده ام. تنها در انتخابات شرکت کرده ام و پس از 
برگزاری آن در آبان ماه سال جاری تصمیم نهایی 
را اتخ��اذ خواهم کرد. قصد دارم جایی باش��م که 
بتوانم مفید واقع شوم و هنوز مشخص نیست چه 
تصمیم��ی خواهم گرفت. در هر حال حضورم در 
هر 2 سمت امکانپذیر نیست و قطعا یکی از این 
دو را برمی گزینم، بنابراین همه چیز به انتخابات 

فدراسیون پزشکی � ورزشی بستگی دارد.

ماجرای تکذیبیه ای که از سایت 
استقلال حذف شد!

درحالی که سایت باش��گاه استقلال به نقل 
از آرش برهان��ی مصاحب��ه ای��ن بازیکن با چند 
خبرگزاری را تکذیب کرده بود، دقایقی بعد این 
تکذیبیه را ح��ذف ک��رد! آرش برهانی، مهاجم 
باسابقه تیم فوتبال استقلال روز یکشنبه به همراه 
ج��واد نکونام و وکیل امیر قلعه نوی��ی در دادگاه 
حاضر ش��د. وی پس از این جلسه دادگاه که به 
منظور رس��یدگی به شکایت قلعه نویی از نکونام 
تش��کیل ش��ده بود با چند خبرگزاری گفت وگو 
و تاکی��د کرد هدف��ش از حض��ور در این دادگاه 
واس��طه شدن برای آشتی طرفین بوده است. اما 
صبح روز دوشنبه سایت رسمی باشگاه استقلال 
با انتش��ار خبری گفت وگ��وی برهانی را تکذیب 
ک��رد و حتی توصیه های اخلاقی به رس��انه ها را 
روی خروجی اش قرار داد. روابط عمومی باشگاه 
استقلال اما دقایقی بعد این خبر را از روی سایت 
این باشگاه حذف کرد! اینکه باشگاه ابتدا مصاحبه 
برهانی با چند خبرگ��زاری را تکذیب می کند و 
بعد تکذیبیه خودش را حذف می کند هم جای 
س��وال دارد و مش��خص نیس��ت در این باشگاه 
چه اتفاقاتی رخ داده اس��ت. باشگاه استقلال در 
شرایطی مصاحبه با برهانی را تکذیب کرده بود 
که گفته می شود این بازیکن در تماس با باشگاه 
ضمن انتقاد از تکذیب مصاحبه اش عنوان کرده 
اگر این مشکل حل نشود موضوع را با مسؤولان 

در میان خواهد گذاشت.

قیمت مسی ۱۹۵ میلیون پوند
رسانه های اسپانیایی گزارش داده اند پس از 
اینکه لیونل مسی نتوانست مشکل مالیاتی خود 
را با مسؤولان باشگاه بارسلونا حل کند اکنون 
گزینه های پیشنهادی را بررسی می کند. پیش 
از این تیم های لیگ برتری منچس��تریونایتد 
و منچسترس��یتی علاقه ش��دید خود را برای 
به خدم��ت گرفتن س��تاره آرژانتینی بارس��ا 
 اعلام کرده اند. باش��گاه من یونایتد طبق قانون 
نقل و انتقال جوانمردانه، تنها باشگاهی است که 
می تواند مس��ی را به خدمت بگیرد. بارسا برای 
این انتقال ۱۹۵ میلیون پوند درخواست خواهد 
کرد که گاردین نوشته باشگاه انگلیسی مشکلی 
برای شکس��تن رکورد نقل و انتقالات ندارد. بر 
پایه گزارش اکسپرس، سیتی هم مشکلی برای 
این انتقال نخواهد داشت و تمام تلاش خود را 
خواه��د کرد تا این انتقال را عملی کند. این 2 
تیم می خواهند رکورد انتقال گرت بیل به رئال 
مادرید را در تابستان بشکنند اما هنوز هیچ چیز 

قطعی نیست.

پلاتینی: دست نوشته ای مبنی بر 
دریافت پول از فیفا وجود ندارد

رئی��س اتحادی��ه فوتب��ال اروپ��ا گفت هیچ 
س��ند مکتوبی درب��اره اینکه وی پول��ی از فیفا 
دریاف��ت ک��رده باش��د وج��ود ن��دارد. میش��ل 
 پلاتین��ی در ح��ال حاض��ر ب��ه اته��ام دریافت 
 2 میلی��ون دلار از رئی��س فیف��ا در محرومیتی
۹۰روزه به سر می برد. وی در گفت وگو با لوموند 
اظهار کرده هیچ س��ند مکتوبی وجود ندارد دال 
ب��ر اینکه وی پولی از فیفا دریافت کرده باش��د و 
نمی دانسته توافق شفاهی بین طرفین در قوانین 
س��وییس در حکم قرارداد مکتوب عمل می کند. 
پلاتینی همچنین مدعی شده سپ بلاتر با این کار 
قصد داشته برای وی که اصلی ترین نامزد فیفا در 

آینده بوده، پاپوش بدوزد.

هفته نهم لیگ برتر فوتبال
برانکو و شاگردانش در مشهد

رقابت های هفته نهم لیگ برتر روز سه شنبه 
28 مهر با انجام 3 دیدار در مشهد، انزلی و تبریز 
آغاز می ش��ود و تیم های پرسپولیس، سپاهان و 
تراکتورسازی به مصاف حریفان خود می روند. در 

ادامه نگاهی به این دیدارها می اندازیم. 
روز سخت قرمزها در مشهد ■

پرس��پولیس در حالی نهمی��ن دیدارش در 
فص��ل پانزدهم لیگ برت��ر را انجام می دهد که 
همچنان ح��ال و روز خوش��ی در جدول ندارد 
و اتفاقات تلخ چند هفته اخیر بویژه درگذش��ت 
کاپیت��ان جوانش هن��وز روی روحیه بازیکنان 
تاثیر منفی دارد. سرخپوش��ان در بازی قبلی به 
سختی برابر صبا به تساوی دست یافتند هرچند 
بدشانسی ها و از دست رفتن موقعیت های گلزنی 
برای این تیم دیگر به امری تکراری تبدیل شده 
اس��ت. با این حال نبود سوشا مکانی در بازی با 
سیاه جامگان را باید به تمام مشکلات پرسپولیس 
اضافه کرد. جانشین مکانی یعنی ایمان صادقی 
در 4 بازی اول فصل عملکردی بش��دت ضعیف 
داش��ت و این مس��اله نگرانی ه��ای کادر فنی و 
هواداران پرس��پولیس را بسیار زیاد کرده است.  
سیاه جامگان نیز در جدول همسایه دیوار به دیوار 
پرسپولیس است و با یک امتیاز کمتر نسبت به 
این تیم در رده سیزدهم قرار گرفته است. فرهاد 
کاظمی، س��رمربی س��یاه جامگان ک��ه بارها با 
تیم های مختلف برابر پرسپولیس حضور داشته 
و نتایج خوبی هم گرفته است این بار می خواهد 

در مشهد هنرش را به پرسپولیس نشان دهد. 
ملوان میزبان سپاهان ■

شاگردان حسین فرکی هفته قبل بهترین 
فرصت را برای رسیدن به صدر جدول از دست 
دادند و اکنون همچنان در رده دوم جدول قرار 
دارند. آنه��ا این هفته با پیروزی احتمالی برابر 
ملوان می توانند موقتا صدر جدول را در اختیار 
بگیرند و منتظر داربی اس��تقلالی های تهران و 
خوزستان که چهارشنبه برگزار می شود بمانند. 
دیدار هفته قبل سپاهان تا حدود زیادی تحت 
تاثیر حضور دوباره محرم نویدکیا در رختکن این 
تیم قرار داشت. این بازیکن که چند ماهی از تیم 
دور بود و اعلام خداحافظی از فوتبال هم کرده 
بود هفته قبل در جریان بازی با سیاه جامگان در 
رختکن تیمش حاضر شد و بشدت هم از سوی 
هواداران تیمش مورد تشویق قرار گرفت. ملوان 
عملکرد نسبتا خوبی تا هفته هشتم لیگ برتر 
داش��ته و با ۱2 امتیاز و 3 امتیاز کمتر نسبت 
به س��پاهان در رده شش��م قرار گرفته است. با 
توجه به اینکه سه شنبه استقلال خوزستان و 
ذوب آهن بازی نمی کنند و سایپا دیدار سختی 
در تبریز برابر تراکتورسازی دارد، ملوان می تواند 
با پیروزی برابر س��پاهان خود را تا رده س��وم 

جدول بالا بکشد. 
تقابل جلالی و تراکتور ■

آخری��ن دی��دار روز سه ش��نبه را تیم های 
تراکتورس��ازی و س��ایپا برگ��زار می کنن��د. 
تراکتورس��ازی برخلاف روند خوب چند فصل 
گذشته اش امسال در میانه های جدول حضور 
دارد و با ۱۰ امتیازی که تاکنون کس��ب کرده، 
نهم است. تراکتورسازی برای اینکه بتواند خود 
را به جمع تیم های بالای جدول برس��اند، باید 
از سد س��ایپا بگذرد اما سایپا هم تیم دست و 
پا بس��ته ای نیست و امسال نش��ان داده برای 
هر حریفی می تواند خطرناک باش��د. در سوی 
مقابل س��ایپا با هدایت مجید جلالی قرار دارد 
که از 8 بازی گذشته اش ۱3 امتیاز کسب کرده 
و در رتب��ه پنجم جدول قرار دارد. این تیم نیز 
مانند سپاهان در هفته قبل فرصت خوبی برای 
رس��یدن به رتبه های بالاتر داشت اما با قبول 
شکست برابر ذوب آهن، از رسیدن به رده های 

بالاتر باز ماند. 
س��ایر دیدارهای هفته نهم، چهارشنبه 2۹ 

مهر برگزار می شود. 
پرسپولیس با اتوبوس به مشهد برود ■

رئی��س کمیته مس��ابقات س��ازمان لیگ 
گفت: اعضای تیم فوتبال پرس��پولیس همین 
حالا با اتوبوس راهی مش��هد بشوند. غلامرضا 
بهروان، درباره اینکه پرواز س��اعت ۱4:۱۰ تیم 
پرسپولیس لغو ش��ده و کاروان این تیم باید با 
پرواز س��اعت ۱۹ راهی مشهد شوند گفت: اگر 
این امکان برای تیم پرس��پولیس فراهم شود 
خیلی خوب اس��ت در غیر این صورت همین 
حالا باید با یک دس��تگاه اتوبوس راهی مشهد 
ش��وند.  وی در این باره که محمود خوردبین، 
سرپرست تیم پرسپولیس گفته طبق قانون فورا 
این موضوع را به س��ازمان لیگ اطلاع داده اند 
تا بازی شان یک روز به تعویق بیفتد، گفت: به 
هیچ عنوان امکان جابه جایی بازی وجود ندارد. 
نه هوا برفی اس��ت نه جاده ها لغزنده اند. همین 
الان و به جای گرفتن روزه شک دار یک دستگاه 
اتوبوس بگیرند و راهی مشهد شوند تا شب به 
مقصد برس��ند. بهروان در پایان در این باره که 
آیا راهکاری برای این موضوع وجود دارد یا نه، 
توضیح داد: اگر می توانند پرواز چارتر بگیرند و 
در غیر این صورت ما فقط می توانیم بگوییم که 
شرمنده دوستان مان در پرسپولیس هستیم و 

باید با اتوبوس خودشان را به مشهد برسانند. 

گزارش اخبار

گروه ورزشی: همانطور که انتظار می رفت سرانجام 
پس از تش��کیل جلس��ه بین خاکپور و کفاشیان، 
سرمربی تیم امید در سمت خود ماندنی شد. علی 
کفاش��یان  پس از برگزاری نشس��ت با کادر فنی 
تیم امید گفت: بدون ش��ک کادر فنی این تیم به 
کارش ادامه خواه��د داد تا در رقابت های قهرمانی 
آس��یا موفق ظاهر ش��ود و بتواند سهمیه المپیک 
را کسب کند. علی کفاش��یان پس از نشستی که 
صبح  دوشنبه با مدیر و سرمربی تیم فوتبال امید 
داش��ت، گفت: در نشس��تی که با حبیب کاشانی، 
محم��د خاکپور و رس��ایی برگزار کردی��م، درباره 
مشکلات و موارد پیش روی تیم ملی زیر 23 سال 
به بحث و بررسی پرداختیم و امیدوار هستیم با رفع 
موارد مختلف، شاهد حضور پر قدرت تیم ملی در 
المپیک ریو باشیم. وی افزود: در این جلسه پس از 
صحبت های مختلف مقرر شد تا محمد خاکپور به 
عنوان س��رمربی و دیگر اعض��ای کادر فنی، به کار 
خ��ود با ق��درت ادامه دهند تا به اه��داف خود که 
همانا کس��ب سهمیه المپیک و حضوری موفق در 
رقابت های قهرمانی آس��یا است برسیم. همچنین 
قبل از این نشست، کاشانی و خاکپور در جلسه ای با 
اعضای کمیته فنی فدراسیون فوتبال شرکت کردند.
مرتضی محصص درباره این جلسه گفت: از ابتدا قرار 
نبود خاکپور از جمع ما جدا شود و این حواشی ای 
است که به هر حال به وجود می آید و متاسفانه فقط 
در فوتبال ما این اتفاق می افتد.فریدون معینی نیز 
در گفت وگو با خبرنگاران تاکید کرد محمد خاکپور 
به عنوان سرمربی تیم امید به فعالیتش ادامه خواهد 
داد. معینی در این مورد گفت: در جلس��ه ای که با 
حضور آقای کاشانی و خاکپور برگزار شد در مورد 
مسائل مختلف تیم امید صحبت کردیم و در نهایت 
ب��ه این جمع بندی رس��یدیم ک��ه محمد خاکپور 
به عنوان س��رمربی به فعالیتش در تیم امید ادامه 
دهد. محمد خاکپور پس از قهرمانی با تیم امید در 

بازی های غرب آسیا از سمتش استعفا کرده بود.
خاکپور: قصد باج خواهی نداشتم ■

سرمربی تیم ملی امید ایران با تاکید بر رعایت 
احترام مربیان ایرانی می گوید او به خاطر پول و منافع 
شخصی از سمتش استعفا نداده بود. محمد خاکپور 
پس از جلس��ه با رئیس فدراس��یون فوتبال اظهار 
ک��رد: از مردم عذرخواهی می کنم اگر صحبت های 
من کام آنها را تلخ کرد و ش��یرینی قهرمانی ما در 
رقابت های غرب آسیا را کمتر کرد. بعضی ها پس از 
استعفای من گفتند به خاطر پول و منافع شخصی 
استعفا داده ام اما به این خاطر نبود. قصد باج خواهی 
نداشتم و فقط خواستم احترام کادر فنی حفظ شود. 
خاکپور اضاف��ه کرد: احترام مربی ایرانی باید حفظ 
شود. من امروز در جلسه با کفاشیان نقطه نظراتم را 
گفتم و مهم ترین مساله ای که مطرح کردم موضوع 
کادر فنی و اجرایی ام از جمله پزشکان، آنالیزورها و 
بقیه کادر فنی ام بود که با آنها تا به امروز قراردادی 
امضا نشده است. اعضای کادرفنی من نیاز به انگیزه 
دارند اما یک سال است که قرارداد آنها امضا نشده و 

این کار اصلا حرفه ای نیست.وی درباره اینکه پیش 
قراردادها در فدراسیون تنظیم می شد و به اعضای 
کادر داده می شد، گفت: در یک سال گذشته تقاضا 
داش��تم و گفته ام که در قرارداد باید دوطرف باشند 
نه اینکه قرارداد در فدراس��یون تنظیم شود و برای 
امضا به مربی داده ش��ود. این کار حرفه ای نیست. 
فکر می کنم این کار تحقیرآمیز اس��ت. س��رمربی 
تی��م  ملی فو تب��ا ل امید گفت: از هم��ه همکاران و 
دوستانم بابت اینکه حقایق را گفتند تشکر می کنم، 
ام��ا نباید قبل از محاکمه کس��ی را اعدام کنیم. در 
روزهای گذش��ته بدون اینکه صحبتی کرده باشم 
درباره من قضاوت کردند که از آنها تشکر می کنم. 
حداقل اجازه می دادند صحبت کنم و سپس درباره 
من حکم صادر می کرد ن��د.او با بیان اینکه از زمان 
حضور کاش��انی در تیم  ملی توجه ها نسبت به تیم 
 امید افزایش یافته اس��ت، ا دا مه  داد: در این مدت ما 
اردوها و بازی های تدارکاتی بسیار خوبی داشته ایم و 
نمی خواهم چیزی را کتمان کنم. فراموش نکنید که 
کادرفنی برای ادامه حیات فقط نیاز به توپ و لباس 
و زمین تمرین ندارد،  بلکه باید اهمیت بیشتری به 
تیم های پایه داده ش��ود و امیدوارم توانس��ته باشم 
گام بزرگ��ی در این راه بردارم و نگاه های بیش��تری 
به تیم های پایه ش��ود. خاکپور در پاس��خ به سوال 
خبرنگاری مبنی بر اینکه آیا منظور شما این است 
ک��ه کا ر لوس کی روش به تیم ه��ای پایه باید توجه 
کند، توضی��ح داد: وظیفه کی روش رس��یدگی به 
تیم های پایه نیست و فدراسیون باید به تیم های پایه 
رس��یدگی کند و از تیم های پایه بازیکنان را برای 
تیم  ملی پرورش دهد. س��رمربی تیم  ملی امید در 
واکنش به اینکه آیا رابطه تیم  ملی امید با تیم  ملی 
بز ر گسالان را دوس��تانه می داند یا نه، پاسخ داد: به 
ش��خصه هیچ موقع چالشی با تیم  ملی بز ر گسالان 

نداش��ته ام و تا به حال هم کسی در این باره با من 
صحبتی نکرده است. هدف ما این است که بازیکنان 
را برای رده های بالاتر پرورش دهیم. او درباره قرارداد 
کادرفنی تیم  امید نی��ز اظها ر کرد: این قرارداد باید 
بررسی و اصلاحات لازم در آن انجام شود. این قول 
را دادند که قرارداد مربیان، کادرفنی و آنالیزورها تا 
24 ساعت آینده تنظیم ش��ود. ما در آبان ماه یک 
اردو در امارات داریم و برای آن موقع بر نامه ریزی ها 
را انجام می دهیم. خاکپور در پایان خاطرنشان کرد: 
همیشه گفته ام حاضرم از همه مشورت بگیرم و هر 
کسی که بخواهد می تواند به تیم  ملی فو تبا ل امید 

کمک کند و از این موضوع استقبال می کنم.
کاشانی: کفاشیان درددل های خاکپور را شنید ■

از سوی دیگر مدیر تیم فوتبال امید گفت: رئیس 
فدراس��یون فوتبال پس از ش��نیدن صحبت های 
خاکپور اذع��ان کرد حرف های او منطقی اس��ت. 
حبیب کاش��انی در پایان جلس��ه ای که به همراه 
خاکپور با رئیس فدراسیون فوتبال و اعضای کمیته 
فنی و توسعه فوتبال این فدراسیون داشت، اظهار 
داش��ت: پس از اس��تعفای محمد خاکپور لازم بود 
جلس��ه ای را در فدراسیون داشته باشیم و به دلیل 
جلس��ات مستمری که بود، برگزاری این جلسه به 
تعویق افتاد. در نهایت خاکپور گله مندی های خود 
را به ما اعلام کرد و قرار ش��د جلس��ه ای را با علی 
کفاشیان برگزار کنیم. رئیس فدراسیون فوتبال هم 
به دلیل مشغله ای که داشت در نهایت روز گذشته 
تماس گرفت تا امروز )دوش��نبه( به جلسه بیاییم. 
مدیر تیم فوتبال امید درباره مس��ائل مطرح شده 
در این جلس��ه عنوان کرد: خاکپور در این جلس��ه 
درباره قرارداد مربیان، ش��أن مربی ایرانی، برخی از 
مفاد قرارداد، مواردی را گفت و کفاشیان هم اعلام 
کرد این مسائل را ندیده بود و اعلام کرد حرف های 

خاکپور منطقی اس��ت و قرار ش��د به این مسائل 
رس��یدگی شود.وی با اشاره به قراردادی که محمد 
خاکپور از آن ناراحت بود، عنوان کرد: این قرارداد را 
کمیته جوانان تهیه کرده بود و فدراسیون تعهدی 
نداشت. ش��اید این قرارداد کپی شده بود اما هیچ 
کجای دنیا مربی نمی پذیرد که پس از اینکه بنابر 
هر دلایلی از تیم کنار رفت، 2 سال بعد حرفی علیه 
فدراسیون زد، باید دو برابر پولی که گرفته است را 
پس بدهد. باز هم می گویم که ش��اید این قرارداد 
کپی برداری ش��ده باشد اما هیچ جای دنیا این کار 
را نمی  کنند. مدیر تیم فوتبال امید در پاسخ به این 
سوال که این قرارداد را چه کسی تهیه کرده است، 
گفت: من حبیب کاشانی هستم و فکر می کنم علی 
کفاشیان باید این س��وال را پاسخ دهد. کاشانی با 
اشاره به قرارداد کارلوس کی روش خاطرنشان کرد: 
بندی در ق��رارداد کی روش گنجانده ش��ده که بر 
تیم های پایه نظارت داش��ته باشد. این مساله برای 
ما ضرورت دارد چ��ون حداقل ۱۰ بازیکن قابلیت 
بازی در تیم ملی بزرگسالان را دارند. همانطور که 
دیدید در مسابقات غرب آسیا بازیکنانی که مدنظر 
ما بودند، کنار تیم بودند و قهرمان غرب آسیا شدیم. 
در س��وی دیگر هم کی روش بازیکنانی که مدنظر 
داشت، استفاده کرد. در روزهای آینده نیز جلسه ای 
با حضور کی روش و خاکپور برگزار می شود تا تعامل 
صورت بگیرد. 8۵ روز تا بازی های حساس مقدماتی 
المپیک باقی مانده و باید کاری کنیم که آن چیزی 
که مورد انتظار اس��ت برآورده شود.وی بار دیگر به 
قرارداد مربیان تیم امید اشاره کرد و گفت: من در 
این زمینه اش��تباه کردم و باید آن را تصحیح کنم. 
قرارداد اول 4 ماهه بود که این قرارداد امضا و حقوق 
آن به مربیان از جمله مجید صالح پرداخت شده بود. 

قرارداد دوم بود که به امضا نرسیده بود.

 باربد بهراد: از بین بازیکنان س��ابق اس��تقلال تنها 
فردی که حاضر ش��د به نفع نکونام رای دهد آرش 
برهانی بود. مهاجم استقلال که تصور نمی کرد خبر 
حضورش در دادگاه نکونام و قلعه نویی به این زودی 
رسانه ای شود، فقط مدعی شد برای آشتی طرفین 
پا پیش گذاش��ته اس��ت. حضور ناگهانی و سرزده 
آرش برهان��ی و جواد نکونام در دادگاه موجب ش��د 
مهاجم فعلی آبی پوشان در مواجهه با خبرنگاران با 
دستپاچگی علل مختلفی را برای حضورش عنوان 
کند. در ابتدا مدعی شد چون نکونام خودرو نداشت 
تصمیم گرفت با اتومبیل او به دادگاه بروند. سپس 
در مصاحب��ه دیگری گفت قصد آش��تی طرفین را 
دارد و پا پیش گذاش��ته تا قلعه نویی و جواد نکونام 
را مجاب به صلح کند. اما قطعا حرف هایی که او به 
قاض��ی پرونده زد تنها در حمایت از نکونام بوده و او 
تنها شاهد داستان اختلاف این دو فرد است. اما اصل 
داستان چیست و چرا آرش حاضر به شهادت علیه 
قلعه نویی شد؟ جواد نکونام سال قبل در چند برهه 
مصاحبه هایی را با روزنامه خبر ورزشی انجام داد و در 

آنجا درباره حاشیه های مربیگری قلعه نویی صحبت 
کرد. او از حضور فردی به اس��م منصور عظیمی در 
اردوی اس��تقلال پرده برداشت که از بازیکنان پول 
دریافت می کرد و به بعضی ه��ا هم وعده حضور در 
ترکیب ثابت را می داد. کاپیتان سابق تیم ملی حتی 
بحث سید امین موسوی را مطرح کرد. بازیکن جوانی 
ک��ه حدود ۵۰ میلیون توم��ان را به عنوان قرض به 
این فرد داده بود اما دوس��ت قلعه نویی از پس دادن 
این مبلغ شانه خالی می کرد. در این مصاحبه از این 
دس��ت صحبت ها فراوان انجام ش��د تا عاقبت امیر 
قلعه نویی مجبور به شکایت از نکونام شود. اما حالا 
در دادگاه، نکونام باید دست کم یک بازیکن استقلال 
را بیاورد تا بخشی از حرف هایش را به عنوان شاهد 
تایید کند. یکی از خبرن��گاران نزدیک به نکونام به 
خبرنگار ورزش��ی بولتن نیوز در این باره گفت: »اگر 

این دادگاه در فصل قبل برگزار می ش��د با توجه به 
س��رمربیگری قلعه نویی در استقلال بعید بود هیچ 
بازیکن��ی پایش را به دادگاه بگ��ذارد اما حالا قضیه 
فرق می کند، چرا که امیر از استقلال رفته و از سوی 
دیگر با توجه به شکس��ت در 2 سال اخیر دیگر آن 
هیمنه س��ابق را ندارد. از این رو آرش برهانی حاضر 
شد به عنوان شاهد بخشی از صحبت های نکونام در 
دادگاه حاضر شود.« اما چرا از بین آن همه بازیکن، 
نکونام سراغ برهانی رفت؟ سابقه دوستی این دو به 
خیلی سال قبل بازمی گردد حدود ۱3 سال قبل که 
در باشگاه پاس تهران بزرگ با یکدیگر هم بازی بودند 
اما اختلافات شدید انتهای فصل قبل که بین برهانی 
و قلعه نویی رخ داد هم در تصمیم مهاجم استقلال 
بی تاثیر نب��ود. در هفته های پایانی لیگ چهاردهم، 
امیر قلعه نویی یکی از دلایل ناکامی دو سال اخیرش 

را به اعتم��اد بی مورد به بعضی از بازیکنان از جمله 
برهانی مرتبط دانس��ت. او حت��ی در پایان یکی از 
بازی ها در رختکن با ص��دای بلند به برهانی گفت 
پیشنهاد می کنم همین امسال کفش هایت را آویزان 
کنی و بیشتر از این سابقه خوبت را در ذهن هواداران 
خراب نکنی. از آنجایی ک��ه برهانی اصولا بچه آرام 
و دور از جنجالی اس��ت در آن برهه هیچ واکنش��ی 
به صحبت های سرمربی اش نشان نداد. البته او قبلا 
در چن��د مورد با قلعه نویی دچار اختلاف ش��ده بود 
و حتی یک بار سرمربی استقلال رسما در رسانه ها 
گفت از این به بعد یا جای من در این تیم اس��ت یا 
برهانی. ولی همه آن دعواها ختم به خیر ش��د. حالا 
برهانی فرصت را مغتنم شمرده تا با حضور در دادگاه 
نکونام، به عنوان شاهد بخشی از مصاحبه او را تایید 
کند. اگرچه خودش گفته در نهایت همه تلاشش را 
می کند تا طرفین با یکدیگر آشتی کنند اما مساله 
اصلی این اس��ت اگر ش��هادت برهانی رای دادگاه را 
به نفع همبازی سابقش برگرداند آن وقت قلعه نویی 

دیگر راضی به تمکین از وساطت برهانی نمی شود.

پس از جلسه با کفاشیان سرمربی تیم امید در سمتش ماندگار شد

پایان نمایش خاکپور

پشت پرده حضور برهانی در دادگاه نکونام

چرا آرش علیه قلعه نویی شهادت داد؟


